

Financial Offer: Supply and Distributing Jerrycans - NES

العرض المالي : توريد وتوزيع البيدونات (الجريكانات) - شمال شرق سوريا

#	Description of the Item	وصف العنصر	UNIT	QTY	Unit Cost (USD)
1	<p>Jerry Cans (for storing cooking fuel) Type: complete with screw cap and molded carry handle of minimum 9 cm long. The inner diameter of cap minimum 30 mm. Drop test: can withstand drop of 2.5 meters when full of capacity. Material: Non-collapsible POLYETHYLENE plastic. Tough flexible, food grade, low density polyethylene (LDPE), UV stabilized. With no sharp edges. Size: 25 liters. Weight: 455 grams minimum. Color: Light color (yellow, white). Cost should include the uploading/offloading the delivered quantities to our organization warehouses Probable delivering locations: Tel Samen camp, Mahmoudli Camp, and Twihiniyah informal settlement.</p>	<p>بيدونات (لتخزين وقود الطهي): النوع: كاملة مع الغطاء ومقصص حمل مصوب لا يقل طوله عن 9 سم. القطر الداخلي للغطاء لا يقل عن 30 سم. اختبار السقوط: يمكن أن يتحمل سقوط 2.5 متراً عندما يكون ممتلئاً بالسعة. المواد: بلاستيك البولي إيثيلين غير القابل للطي. مرنة صعبة ، درجة الغذاء ، البولي إيثيلين منخفض الكثافة (LDPE) ، الأشعة فوق البنفسجية المستقرة. بدون حواف حادة. الحجم: 25 لتر. الوزن: 455 جرام كحد أدنى اللون: لون فاتح (أصفر، أبيض) يجب أن تشمل التكاليف تحميل / تفريغ الكميات المسلمة إلى مستودعات منظمتنا. موقع التسلیم المحتملة: مخيم تل السمن، ومخيم محمودي، ومخيم نوروز، ومخيم الطويحينة العشوائية.</p>	Pcs	1	

Estimated Required Quantity is 3517 Jerrycans

Note:

1. The item should be approved by our organization's field Staff.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. Our organization is not bound to purchase the whole quantity mentioned above.
4. All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
5. The Service must delivered to Twaihiniyah, Mahmoodly and Tal Saman Camps in Northeast Syria, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
6. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Twaihiniyah, Mahmoodly and Tal Saman Camps in North East SYRIA
7. Any damages to materials during the service will be under the contractor's responsibility.

ملاحظة:

1. يجب الموافقة على جميع الفقارات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. منظمتنا غير ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة أعلاه
4. جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسلیم واجب مدفوعة) إلى الموقع المذكورة
5. يتم تسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيمات الطويحينة، محمودي و تل السمن في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع لمنظمتنا .
6. الأسعار المقدمة تشمل جميع المصروفات من نقل و تحميل والتسليم والتنفيذ لمناطق المذكورة في مخيمات الطويحينة، محمودي و تل السمن في شمال شرق سوريا .
7. أي أضرار تلحق بالمواد أثناء الخدمة ستكون تحت مسؤولية المقاول.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....